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Protokół nr XXVII/ 2008  

 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie  

 

odbytej w dniu 9 września 2008 roku w Sali Konferencyjnej Urzędu Miejskiego  

  

w Zawidowie. 

 

 

 

Sesję rozpoczęto o godzinie 15.30, zakończono o godzinie 18.40 

Ustawowy skład liczby Rady liczy 15 radnych, na sesji jest obecnych 14 radnych. 

W sesji udział wzięli zaproszeni goście wg załączonej list obecności. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Robert Drabko. 

 

Na sesji stwierdzono kworum – czyli skład osobowy który może podejmować prawomocne uchwały. 

Propozycje porządku obrad radni otrzymali na piśmie, który przedstawiał się następująco: 

1. Przyjęcie protokołu z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej z dnia 30 lipca 2008r.  

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2008.  

b) uchwalenia Planu Odnowy Miejscowości Zawidów na lata 2008-2015 

c) zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Zawidów za 2007r.  

d) określenia stawek podatku od nieruchomości na obszarze Miasta Zawidowa. 

e) ustalenia wysokości diet Radnych Rady Miejskiej w Zawidowie. 

4. Omówienie działalności PUK Sp. z o.o. 

5. Zapytania, wnioski, i interpelacje. 

6. Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i wnioski.  

 

 

 

W Komisji Wniosków pracowali : 

Radna Gabriela Micińska i radny Mirosław Rozmysłowicz. 
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Przewodniczący Robert Drabko – przywitał wszystkich i otworzył obrady XXVII Sesji Rady Miejskiej w 

Zawidowie. Zapytał czy ktoś zgłasza uwagi do przedstawionego porządku obrad.  Uwag nie wniesiono 

1. Przyjęcie protokołu z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 30 lipca 2008r. 

Przewodniczący Robert Drabko – protokół był wystawiony w ustawowym czasie, liczy 13 stron. 

Poprosił o zgłaszanie uwag do protokołu. 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt protokołu pod głosowanie. 

Za przyjęciem – 13 głosów. 
Za odrzuceniem – 0 głosów. 
Wstrzymało się – 0 głosów. 
 
Projekt protokołu został przyjęty stosunkiem głosów 13 za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących. 
 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – podczas pełnionych dyżurów odwiedzili mnie pan Stempień i pan 
Kuszaj.  Z panem Stempniem ciągnie się ciągle ta sama sprawa z pin pongiem . A pan Kuszaj 
zaproponował zbudowanie basenu w  naszym mieście i czy radni nie mogliby się nad tym zastanowić. 
Odpowiedziałem mu że na razie nacisk kładziony jest na budowę Sali i nie ma na razie żadnej 
możliwości. Drugą sprawą jest to że dalej nie wszyscy radni oddali oświadczenia majątkowe do 
Urzędu Skarbowego, dlatego prosiłbym to uzupełnić. Kolejną sprawą jest to, że prokuratura wystąpiła 
do mnie z pismem w sprawie wyjaśnienia funduszy socjalnych z których korzystają dzieci ze szkoły 
podstawowej. Szczegółów sprawy nie znam, ale odpowiednie instytucje zostały poinformowane. 
 
Radca prawny – odpowiedział że prokuratura okręgowa poleciła prokuraturze rejonowej w ramach 
prokuratorskiej kontroli przestrzegania prawa sprawdzenie sposobu wydatkowania w ramach 
rzetelności, sądności i gospodarności i prokuratura Zgorzelecka wystąpiła z prośbą do kilku miejsc o 
przesłanie informacji które później opracowuje i przesyła do prokuratury okręgowej. 
 
1545 – dołączyła radna Teresa Brud. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – dodał że w sierpniu burmistrz miasta wyjechał na Ukrainę na 
zaproszenie burmistrza Gronicza ze Zgorzelca. Dementuję tutaj plotkę że burmistrz poleciał 
samolotem. Pojechał wraz z kierowcą samochodem. Koszty delegacji wyniosły 1000 zł plus 700 zł 
diety dla burmistrza i kierowcy które wydaje się z mocy uchwały. Noclegi i wyżywienie były darmowe. 
Burmistrz pojechał w celu przyciągnięcia jakiś inwestorów w nasze tereny. Więcej nic nie mogę dodać 
na ten temat, ponieważ nic nie wiem. Następnym razem jak będzie pan Burmistrz sam pewnie powie 
w jakim celu udał się z wizytą na Ukrainę. 
 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2008.  

 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o zreferowanie tematu przez dyrektora Ośrodka Kultury, 
ponieważ zmiana dotyczy tylko jego. 
 
Paweł Kamiński – ta kwota została zabezpieczona w budżecie miasta jako część kwoty na 
modernizację Ośrodka Kultury. Mimo 2 krotnego składania wniosku pieniędzy nam nie przyznano. Z 
kwoty 57.000 tyś. Państwo przeznaczyli 25.000 tyś na realizację imprezy teatrów ulicznych. Pozostała 
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w tym dziale kwota 32.500 zł. Chciałbym przeznaczyć te pieniądze na drobne remonty w tym 
usunięcie zaleceń Sanepidu i doposażenie Ośrodka Kultury w sprzęty. Protokoły z kontroli sanepidu 
przekazałem przewodniczącemu rady. Kontroli Sanepidu mieliśmy już w tym roku kilka, ostatnia była 
w czerwcu. Praktycznie w każdym protokole przewijają się te same zalecenia do wykonania. Nasze 
zadania do wykonania to: remont sekretariatu, remont pomieszczenia dyrektora, remont szatni, holu, 
biblioteki, zakup podgrzewaczy do wody. Szacowany niski koszt tego wyniesie ok. 7.380 zł. 
Dodatkowo chcielibyśmy zakupić sprzęt i wyposażenie poszczególnych pomieszczeń. I tak przydałyby 
się: 2 odtwarzacze dvd, odtwarzacz cd, statywy do mikrofonów, mikrofony wokalne, kable, zestaw 
talerzy do perkusji, część głośników estradowych, aparaty telefoniczne, aparat fotograficzny, fax 
wielofunkcyjny, 2 komputery, program graficzny, centrala systemu alarmowego, umeblowanie i 
wyposażenie pracowni plastycznej.  Koszt zakupu tych rzeczy wyniósłby ok. 25.450 zł., plus remont 
wyjdzie kwota powyżej 32.000 tyś. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o zadawanie pytań dyrektorowi. 
 
Radna Teresa Brud – zapytała czy jak przejął pan swoje obowiązki to czy przejął pan również 
niezrealizowane zalecenia Sanepidu? 
 
Paweł Kamiński – odpowiedział że to o czym mówił przewijało się już w poprzednich protokołach i tak 
samo poprzedni dyrektor radził sobie z Sanepidem. Coś zrobił, na co innego poprosił o czas żeby móc 
zebrać  pieniądze. Nie jest tak że wszystko tam zostało zrobione i nie jest tak że wszystko się nagle 
posypało. 
 
Radny Krzysztof Iwanicki – zapytał czy zostaną wznowione dyskoteki? 
 
Paweł Kamiński – odpowiedział że dyskoteki już zostały wznowione ponieważ odbyła się impreza 
House Party, następna jest planowana na 27 września. 
 
Radna Gabriela  Micińska – zapytała co nie padło w Ośrodku Kultury? 
 
Paweł Kamiński – odpowiedział że nie padł sprzęt nagłośniający który jest stosunkowo nowy, nie padł 
telewizor plazmowy który został kupiony ze środków własnych. 
 
Radny Andrzej Pilarski – zapytał czy nie lepiej byłoby zrobić remont etapami ? 2 pomieszczenia a 
porządnie. 
 
Paweł Kamiński – odpowiedział że jest za tym aby robić kawałkami a porządni, ale chcąc mieć 
względny spokój z sanepidem nie zrezygnowałbym z malowania korytarza, czy innych pomieszczeń. 
 
Radny Andrzej Pilarski – powiedział że nie ma co dyskutować, jest to obiekt użyteczności publicznej i 
w przyszłym roku można byłoby się pokusić o to aby w budżecie dla tego budynku sporządzić 
dokument mówiący o tym co trzeba zrobić i wymienić w tym budynku. 
 
Radna Maria Szkwarek – powiedziała że brakuje jej takiej wiedzy którą miałabym co w danym roku w 
Ośrodku Kultury jest do zrobienia. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie i zapytał o stanowiska 
komisji. 
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Komisja Budżetu i Finansów – głosowanie indywidualne. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 

 

Uchwała nr XXVII/124/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 9 września 2008r. 

 

Za przyjęciem – 14 głosów. 

Za odrzuceniem – 0 głosów. 

Wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 14 za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących. 

 

         b) uchwalenia Planu Odnowy Miejscowości Zawidów na lata 2008-2015. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwała nr XXVII/125/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 9 września 2008r. 

 

Za przyjęciem – 12 głosów. 

Za odrzuceniem – 0 głosów. 

Wstrzymało się – 2 głosów. 

 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciwnych, 2 wstrzymujące. 

 

           c) zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Zawidów za 2007r.  

 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwała nr XXVII/126/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 9 września 2008r. 

 

Za przyjęciem – 14 głosów. 

Za odrzuceniem – 0 głosów. 

Wstrzymało się – 0 głosów. 
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Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 14 za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujące. 

 

           d) określenia stawek podatku od nieruchomości na obszarze Miasta Zawidowa. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwała nr XXVII/127/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 9 września 2008r. 

 

Za przyjęciem – 14 głosów. 

Za odrzuceniem – 0 głosów. 

Wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 14 za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujące. 

 

    e) ustalenia wysokości diet Radnych Rady Miejskiej w Zawidowie. 

 

Radny Andrzej Pilarski – powiedział aby ogłosić przerwę, komisje żeby się zebrały i doszły do jakiegoś 

wspólnego stanowiska. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – ogłosił 10 minut przerwy. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 

 

Radny Marian Gorgolik – powiedział że stanowisko wszystkich komisji  jest takie aby w paragrafie 1 

punkt  1) proponowana kwota  wynosiła 1000 zł., w punkcie 2) 700 zł., w punkcie 3) 700 zł., w 

punkcie 4) 600 zł. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – proszę o dalszą dyskusję lub zgłaszanie poprawek. 

 

Radny Andrzej Pilarski – jednym z argumentów jest to że funkcja radnego wiąże się z tym, że radny 

ponosi pewną odpowiedzialność za swoją pracę. I z tym powinna się wiązać ochrona finansowa. Na 

pewno nie robimy tego pod nazwiska bo uchwała dotyczy wszystkich radnych i taką uchwałę 

podejmuje się na lata. Powinno to wywołać większe poczucie odpowiedzialności i większe 

zaangażowanie w radę i w jej pracę. W okolicy w powiecie jesteśmy w końcówce z wysokością diet 

radnych. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał pod głosowanie poprawkę zgłoszoną przez radnego Mariana 

Gorgolika.  Zastosował  tryb głosowania scalonego dla wszystkich punktów. 
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Za przyjęciem – 12 głosów. 

Za odrzuceniem – 0 głosów. 

Wstrzymało się – 2 głosów. 

 

Poprawka została przyjęta stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciwnych, 2 wstrzymujące. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką. 

 

Uchwała nr XXVII/128/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 9 września 2008r. 

 

Za przyjęciem – 12 głosów. 

Za odrzuceniem – 1 głosów. 

Wstrzymało się – 1 głosów. 

 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów  12 za, 1 przeciwny, 1 wstrzymujący. 

 

4. Omówienie działalności PUK Sp. Z o. o 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o zreferowanie tematu przez prezesa PUK Piotra 

Michalkiewicza. 

 

Sprawozdanie z działalności Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych radni otrzymali na piśmie. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o zadawanie pytań prezesowi PUK. 

 

Radny Marian Gorgolik – poprosił o rozwinięcie w rozdziale odpady stałe punktu 2 mówiącego o 

przekazaniu odpadów stałych dla Zgorzelca. 

 

Prezes  PUKu – w myśl zasady duży może więcej, MPGK jest właścicielem wysypiska. 

Najprawdopodobniej cena wzrośnie do kwoty ceny odpadów nieczystości stałych w Zgorzelcu, 

powiększonej o dojazd do Zawidowa. Na dzień dzisiejszy cena m3 w Zgorzelcu kosztuje 48 zł. lub 53 zł. 

 

Zastępca burmistrza – dodał że jest to taka sama cena i zgodnie z porozumieniem  między 

burmistrzami cena w Zawidowie nie może przekroczyć ceny w Zgorzelcu. A kwestia dojazdu do 

Zawidowa nie będzie uwzględniona ponieważ do celu realizacji tego chcemy przekazać w 

użytkowanie nasz samochód do wywożenia śmieci. 

 

Radna Teresa Brud – zapytała czy razem z samochodem zostaną przekazani pracownicy i czy w takim 

układzie zmniejszy się zatrudnienie w PUKu? 

 

Prezes PUKu – odpowiedział, że sprzęt zostanie przekazany wyłącznie z pracownikami, chociażby 

dlatego, że ci pracownicy najlepiej znają Zawidów. Nie będzie żadnych uszczerbków finansowych a na 

pewno stawki w MPGK są wyższe. 

 

Radna Teresa Brud – zapytała o ile pracowników będzie mniej? 
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Prezes PUKu – odpowiedział że 3. 

 

Radna Gabriela Micińska – zapytała jakie gratyfikacje będzie miał z tytułu oddania samochodu PUK? I 

co to znaczy słowo przekazanie? 

 

Prezes PUKu – gmina przekazała samochód dla Przedsiębiorstwa, żeby ten mógł zabezpieczyć 

gospodarkę śmieciową w Zawidowie. Później będzie wyglądało to tak że PUK odda śmieciarkę dla 

gminy a gmina Zawidów przekaże tę śmieciarkę dla gminy Zgorzelec w użytkowanie. 

 

Radna Gabriela Micińska – zapytała co się stanie jeżeli będzie awaria w samochodzie? 

 

Zastępca burmistrza – powiedział że to już jest kwestia umowy między nami, ale w takich wypadkach 

zawsze koszty ponosi użytkujący. 

 

Radny Andrzej Pilarski – powiedział że wypadało by poinformować radę, która w wielu wydatkach 

uczestniczy  i podejmuje za pomocą głosowania jakieś decyzje. Byłbym zainteresowany szczegółami 

tej umowy użytkowania bo od niej zależy jakie będą konsekwencje finansowe. 

 

Radca prawny – powiedział, że to tak jak burmistrz mówił. Wszystkie koszty będzie ponosił MPGK . 

 

Radna Gabriela Micińska – zapytała czy Zawidów będzie miał z tego tytułu jakieś dochody? 

 

Zastępca burmistrza – odpowiedział, że na razie Zawidów ma 53.000 tyś. strat z tego tytułu za pół 

roku, dlatego że sam jeździ tym autem. 

 

Radny Mirosław Rozmysłowicz – zapytał czy to auto będzie obsługiwało tylko Zawidów? 

 

Prezes PUKu – odpowiedział że na pewno będzie obsługiwało Zawidów a czy jakieś inne miejscowości 

tego nie wie. 

 

Radna Gabriela Micińska – zapytał czy nie ma takiej możliwości żeby Zgorzelec przyjeżdżał swoim 

samochodem? A my byśmy sprzedali tę śmieciarkę. 

 

Zastępca burmistrza – odpowiedział że można, ale oni wtedy ustalą sobie cenę taka jak im wychodzi z 

kalkulacji. 

 

Radna Gabriela Micińska – zapytała jaka jest na dzień dzisiejszy wartość tego auta? 

 

Zastępca burmistrza – odpowiedział że 90.000 tyś. 

 

Radny Marian Gorgolik – zapytał jaki wpływ będzie miała rada na ustalanie ceny wywozu śmieci? 

 

Zastępca burmistrza – odpowiedział że cena śmieci ustalana jest na podstawie umowy cywilno 

prawnej między Przedsiębiorstwem i klientem. A to co rada ustalała jest wyłącznie do celów 

egzekucyjnych. 
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Radny Marian Gorolik – powiedział że to jest tak obszerny temat, że warto byłby zrobić oddzielne 

posiedzenie i wypowiedzieć się w tym temacie. 

 

Radna Maria Szkwarek – zapytała czy inne gminy korzystają z podobnej formy? 

 

Prezes PUKu – odpowiedział że Węgliniec i Pieńsk. 

 

Radna Maria Szkwarek – czy te inne gminy weszły w mowę ze swoim sprzętem. 

 

Prezes PUKu –odpowiedział że z  tego co mu wiadomo to tak. 

 

Radny Andrzej Pilarski – przy tego typu transakcjach handlowych trzeba rozpatrzyć kilka wariantów. 

To nie jest tak, że jak my nie oddamy w użytkowanie tego auta to cena usług wzrośnie. Mnie jako 

radnemu i większości z państwa wypadałoby przed podpisaniem takich umów użytkowania 

przedstawić jakie będą konsekwencje finansowe dla mieszkańca przy takim rozwiązaniu jak oddanie 

w użytkowanie pojazdu, i konsekwencje przy podpisaniu umowy bez oddawania w użytkowanie 

pojazdu. Być może rzeczywiście kalkulowało by się ten pojazd sprzedać, doposażyć Przedsiębiorstwo 

w sprzęty o których mówił prezes. 

 

Radna Teresa brud – zapytała czy orientuje się pan ile jest śmieciarek w MGPK? I czy jest to lepszy czy 

gorszy sprzęt od naszego? 

 

Prezes PUKu – odpowiedział że z tego co się orientuje najlepszy sprzęt do obsługi gospodarki 

śmieciowej ma MPGK. 

 

Radna Gabriela Micińska – czy obowiązuje w PUKu jakiś harmonogram wywozu śmieci? Konkretne 

dni na konkretne ulice. 

 

Prezes PUKu – odpowiedział że zgodnie z warunkami umowy Przedsiębiorstow ma raz w tygodniu, 

albo co 2 tydzień zabrać odpady stałe. Nie jest z góry na umowie określony dzień, chociażby ze 

względu na to że np. w środę mamy święto to nie jestem w stanie wywieść tych śmieci w środę tylko 

robię to w czwartek. 

 

Radna Gabriela Micińska – powiedział że dostaliśmy wykaz osób nie podłączonych do kanalizacji. 

Dostałam sygnał od mieszkańca że do Kociego potoku wpływają z rury ścieki. Czym może być 

spowodowany wypływ tych ścieków? 

 

Prezes PUKu – odpowiedział że nie sprawdzał Kociego potoku, dlatego nie wie skąd to wypływa. 

 

Radna Gabriel Micińska – zapytała na jakich zasadach wynagradzana jest Rada Nadzorcza? Czy to jest 

ryczałt czy za spotkanie? I ile takich spotkań jest w ciągu miesiąca? 

 

Radny Andrzej Pilarski – uściślając pytanie. Ile razy przeciętnie w ciągu roku oni się spotykają? 

 

Prezes PUKu – odpowiedział że tego nie wie, ale jest to do sprawdzenia. 
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Radna Gabriela Micińska – zapytała czy będzie wykonany remont kaplicy? jak tak to kiedy? I kiedy 

zostaną zakończone prace inwestycyjne na cmentarzu. 

 

Prezes PUKu – na pewno będzie wykonany remont kaplicy, ale co będzie wchodziło  w skład będzie 

uwarunkowane od kwoty. To gmina będzie robiła remont ze środków własnych. A prace inwestycyjne 

na cmentarzu mają zakończyć się 15 września. 

 

Zastępca burmistrza – dodał że jeżeli zmieścimy się w kwocie 15.000 tyś. prace wykona PUK, a jeżeli 

nie to trzeba będzie zorganizować przetarg. 

 

Radny Włodzimierz Michalkiewicz – zapytał jaką procedurę stosuje PUK żeby osoby nie przyłączone 

do kanalizacji w końcu to zrobiły?  

 

Prezes PUKu – odpowiedział, że Przedsiębiorstwo przez 2 lata dawało informację dla mieszkańców w 

celu wpięcia się do kanalizacji. W wypadku kiedy ktoś się nie przyłączył PUK przekazywał taką sprawę 

dla gminy która dalej prowadziła tę sprawę. 

 

Radny Włodzimierz Michalkiewicz – zapytał co gmina z tym robi? 

 

Zastępca burmistrza – gminna rozesłała wezwania do wpięcia się do kanalizacji. Skutek jakiś był. 

Część się przyłączyła do kanalizacji. A to co zostało to już naprawdę niewielka ilość ludzi. Na bieżąco 

sprawę tę prowadzi pani Ewa Markiewicz. 

 

Radna Teresa Brud – zapytała czy były jakieś poważne awarie na nowej oczyszczalni i jakie był koszty 

naprawy? 

 

Prezes PUKu – odpowiedział że nigdy nie było tak żeby były przekroczone wartości ścieków 

oczyszczonych od tych które są zgodne z prawem. W pewnym momencie brak znajomości pewnych 

urządzeń i pewnych technologii zaczęliśmy się posiłkować panią technolog i na dzień dzisiejszy jest 

wszystko w porządku. A urządzenie jak urządzenie w pewnym momencie może się zepsuć. A to co się 

przewijało w ostatnich 2 latach usuwał wykonawca. 

 

5. Zapytania, wnioski i interpelacje. 

 

Radny Krzysztof Iwanicki – zapytał na jakim etapie jest przebudowa boiska? I kiedy będzie zamierzony 

koniec tej inwestycji? 

 

Zastępca burmistrza – odpowiedział, że odpowiedzi udzieli na następnej sesji, ponieważ 15 września 

odbędzie się 2 przetarg tej inwestycji. Jeżeli oferta będzie zgodna z założeniami specyfikacji  to pod 

koniec listopada powinno być otwarcie boiska. 

 

Radny Krzysztof Iwanicki – zapytał na jakim etapie jest hala sportowa? 

 

Zastępca burmistrza – odpowiedział, że dokumentacja jest zrobiona, kosztorysy są zrobione, 

pozwolenie na budowę zostało złożone. Teraz będziemy szukać źródeł finansowania. 
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Radna Gabriela Micińska – zapytała czy byłaby możliwość na górnej płycie boiska powiększyć boisko 

do siatkówki plażowej i zrobić 2 w poprzek? 

 

Zastępca burmistrza – odpowiedział że wykonawca nie ma przewidzianego boiska do piłki plażowej w 

zakresie swoich czynności. 

 

Radna Gabriela Micińska – przyniosłam petycje od mieszkańców ul. Cichej i ul. Wesołej, ponieważ 

państwo na poprzedniej sesji przegłosowali  uchwałę odnośnie sprzedaży działki 430/11. Obecnie w 

tym lasku znajduje się boisko do piłki siatkowej, kosz do koszykówki, miejsce do grillowania. Lasek ten 

jest miejscem zabaw dla naszych dzieci i miejscem rekreacyjnym o który sami dbamy, kosimy trawę i 

zbieramy śmieci. Prosimy o zaniechanie sprzedaży tego terenu. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – powiedział że trzeba będzie przygotować projekt uchwały 

uchylający tę uchwałę. 

 

Radny Włodzimierz Michalkiewicz – zapytał kiedy ruszy budowa parkingu na Nadleśnej? 

 

Zastępca burmistrza – odpowiedział, że po zakończeniu prac inwestycyjnych na cmentarzu. 

 

Radny Andrzej Pilarski – zapytał jakie są szanse na pozyskanie środków zewnętrznych na budowę hali 

sportowej? 

 

Skarbnik Kazimiera Bilmon – odpowiedział że nie ma jeszcze konkretnych źródeł finansowania. 

 

Radny Andrzej Pilarski – zapytał Sekretarza jak ocenia ostatnio obsadzone stanowiska na które był 

konkurs. 

 

Sekretarz Marcin Rogacki – Zamówienia publiczne – p. Anna Traczyk była na urlopie macierzyńskim, 

pracuje od dzisiaj, zastępowała ją p. Barbara Paluszkiewicz i przed urlopem macierzyńskim i po nim 

oceniam to stanowisko pozytywnie. Promocja Gminy – p. Agnieszka Roczon stanowisko oceniam 

pozytywnie. Pozyskiwanie Środków Zewnętrznych – p. Agnieszka Żukowska w miesiącu sierpniu 

wróciła z urlopu macierzyńskiego. I w sumie do tych trzech osób nie mam żadnych uwag. 

 

Radna Teresa Brud – zapytała jak długo MOPS będzie jeszcze w budynku przy ul. Grunwaldzkiej? 

 

Zastępca burmistrza – odpowiedział że musimy poczekać aż wróci burmistrz. Przewidujemy na 

czasowo umieścić ich w Urzędzie Miejskim. 

 

Radna Janina Kozłowska – zapytał czy nie można byłby zrobić od strony targowiska wjazdu na garaże i 

dostawić tam kilka garaży, ponieważ nie ma tam ruchu przestrzennego wjeżdża się i wyjeżdża od tej 

samej strony. 

 

Zastępca burmistrza – w planie zagospodarowania miasta jest tam miejsce pod garaże a dojazd miał 

być od strony tych garaży które już są. Ciężko będzie zrobić  dojazd od strony targowiska ponieważ 

zaplanowana jest modernizacja tego targowiska. 
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Radna Gabriela Micińska – powiedział że doszły ją słuchy, że burmistrz wystosował pisma do sklepów 

z zakazem stosowania zrywek. Co mam przez to rozumieć? 

 

Zastępca burmistrz – odpowiedział że to nie tak. Zostało przekazane pismo z Urzędu 

Marszałkowskiego w celu zapoznania się z nim. To nie był żaden nakaz. 

 

Radny Andrzej Pilarski – zapytał co się znajdowało w korespondencji związanej z wyjazdem 

burmistrza na Ukrainę. 

 

Sekretarz Marcin Rogacki – odpowiedział że było tam zaproszenie od burmistrza Gronicza do wzięcia 

udziału w wyjeździe na Ukrainę dla naszego burmistrza, Przewodniczącego Rady Zgorzelca i dla 

naszego kierowcy. 

 

Radny Andrzej Pilarski – przed podjęciem ostateczny decyzji dotyczących wywozu nieczystości stałych 

prosiłbym o przedstawienia Radzie Miejskiej 3 warianty i 3 możliwości rozwiązania tego problemiu. 

 

6. Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i wnioski. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – powiedział że odpowiedzi na zgłoszone zapytania były udzielane na 

bieżąco a wniosków nikt nie składał. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – o godz. 18.40 zamknął obrady XXVII Sesji Rady Miejskiej w 

Zawidowie. 

 

 

 

 

                                                                                                                          Przewodniczący rady 

                                                                                                                      Robert Drabko 

      Protokolant: 

    Daria Baćkora 
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